
,aquesta terrai 
Mollet 

ENS HAN HIPOTECAT EL FUTUR 
^ darrer pié de I'/Vjuntament de Mollet va gaudir de coses força intéressants i cal 
lir que va semblar quasi una rebifalla en el procès d'exhauriment d^uns 
¡unlaments ais que ja e!s resta poc temps de vida. Josep Serra, de LA VEU DEL 
'ALLES, ha fet l'informe. 

El darrer pie de rAjun tament va 
laudir de coses força intéressants i ens 
'a semblar com una revifalla en el 
rocés d'exhauriment d 'uns Ajunta-
ents ais que ja els resta poc temps de 
da. 
El punt més suculent de l 'ordre del 

,ia va èsser el de la presentació del 
irojecte d'un pont per sota de la línia 
el tren Plaça Catalunya - Puigcerdà; 

.quest projecte va ser demanat sense 
lonsulta prèvia al Pie, la qual cosa no 
a agradar massa. La realització de 
obra puja deu milions, i es va dir que 
'havia demanat pensant no pas en el 
oment actual, sino de cara a que el 
tur Ajuntament es trobés el projecte 
fet. Es evident que l 'Ajuntament no 
t pagar aquesta xifra en aquest 
oment, i tampoc es pot comprometre 

a fer-ho a curt termini. Però davant 
Vevidència de la impossibilitat de rea-

tzar róbra, el que va molestar un poc 
I pie va èsser que fer el projecte va 
¡ostar aproximadament 328.000 pesse-
:es, que ja están pagades sense que en 
lapigués res el conseller encarregat 
'Hisenda. L'assumpte certament és 
¡reu i es va creure oportú deixar-lo 
amunt la taula. 

PRECS 1 PREGUNTES 
L'animació, el color, va esdevenir 

Juan es va encetar el precs i preguntes. 
regidor senyor Muntsant va interve-

lir dient entre altres coses que sembla-
k'a que darrerament els Ajuntaments 

lestaven flotant, i que eli creia que 
Is'hauria d'aixecar un escrit de petició a 
lia superioritat demanant eleccions mu-
Inicipals l 'abans possible, j a que com 
jdiu: «Sembla que estiguem fent bonic 
com un ram de flors, però ens estem 

jquedant sense aigua al gerro» 
La regidora Teresa Giralt va exposar 

lies aspiracions deis botiguers de la 
I plaça quant a la s i tuado del Hoc, que 
no és massa escaient i queda bastant 
curta en el que fa referència a la 

higiene i seguretat del Hoc: Claveguera 
embussada. Finestres trencades que 
permeten l 'entrada de qualsevol perso-
na a qualsevol moment. Teranyines, 
sanitaris embussats. . . 

Va semblar que tot això s'estudiaria i 
en la mida que fos possible s'intentarla 
d'arreglar-ho ràpidament. 

FUTUR HIPOTECAT 
El regidor Arcadi Viñas en la seva 

intervenció va dir que intuía que l'eco-
nomia de l 'Ajuntament no era pas 
brillant ni solvent, i que li semblava 
que s'havia anat hipotecant el futur 
economic i de gestió de l 'Ajuntament 
vinent, assenyalant al mateix temps 
tota una sèrie de compromisos adqui-
rits pel consistori i que encara no esan 
solventats. per exemple (va dir): Retom 
deis crédits concedits pel Banc de 
Crédit Local i un de més recent conce-
dit pel Banc de Sabadell; i aquest 
darrer potser massa recent com perqué 
des del punt de vista politic fos encertat 
fer-lo. Compra de zones verdes, neces-
sàries per a la població, però, com molt 
bé ens sembla que va dir el regidor, cal 
comptar amb aqüestes despeses per tal 
de deixar els comptes clars a l'Aiunta-

ment que segueixi. Construcció d'esco-
les per emergéncia, i d'altres que farien 
la Hista massa Uarga i no cal potser 
transcriure'ls. 

Tot això, va insistir, creu que és 
necessari per al pöble, però que potser 
fins i tot a nivel! de regidors es desco-
neix una mica la situació actual de la 
Casa de la Vila i a niveH de carrer ja 
no cal dir-ho, i per tant va demanar: 
L'elaboració d 'un pia per saber com es 
tomen eis esmentats crédits, interessos, 
etc... La relació dels compromisos eco-
nòmics de l 'Ajuntament . Qui va agafar 
cada compromis, en quin moment i per 
qué. 

Perqué, segons va dir, el nou Consis-
tori ha de saber quines coses podrá 
prometre al poblé, o bé si econòmica-
ment estarà tan hipotecat que no podrá 
prometre res més que Tintent de desfer 
els disbarats fets. 

CLOENDA 
Per cloure es va demanar que es 

presionés on fos necessari per tal de 
rebre informació referent a la situació 
de la «Ciutat de Gallees». El batUe va 
dir que caldria saber qué en diu ei 
Tribunal Suprem, ja que l 'expedient va 
ser re tomat i passat al Suprem. D ' r l t r a 
banda es va dir que es demaneàsin 
informacions a la Generalitat per saber 
com està el projecte, així com també 
se'n demanará a la Delegació de l 'Ha-
bitatge. 
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